商务拓展专员 
Associate, BD


关于我们 Who we are
Neo是一个非盈利的社区化的区块链项目由达鸿飞和张铮文创办，是利用区块链技术和数字身份进行资产数字化，利用智能合约对数字资产进行自动化管理，实现“智能经济”的一种分布式网络。

Neo于2014年正式立项，2015年6月在Github上实时开源。我们相信，科技是这个时代变迁的原动力，在这股动力的推动下，我们将迈入新的“智能经济”时代。

详细信息请访问：
· 官网：http://neo.org
· Twitter: https://twitter.com/Neo_Blockchain
· X: https://x.com/neo_blockchain
· 招聘邮箱：zhangzihan@ngd.neo.org

Neo is a non-profit community-driven blockchain project founded by DA Hongfei and Erik Zhang. NeO is the use of blockchain technology and digital identity to digitize assets, the use of smart contracts for digital assets to be self-managed, to achieve "smart economy" with a distributed network.

Neo was founded in 2014 and has been open-source on GitHub in June 2015. We believe technology drives progress and together we can create the future. Motivated by this, Neo has been created to shift our traditional economy into the new era of the Smart Economy.

For more information, you can visit:
· Website: https://neo.org  
· Twitter: https://twitter.com/Neo_Blockchain
· X: https://x.com/neo_blockchain
· Recruit email: zhangzihan@ngd.neo.org


职位描述What you will do

· 通过现有的或者潜在的资源接触或支持优质的区块链项目，挖掘和发展更多对于生态有帮助的项目机会;
· 负责国内外区块链一，二级市场项目的分析，评级，估值，撰写区块链项目的分析报告和投资建议;
· 关注行业信息及行业内机构，参与行业活动。
· Discover and develop more projects that would be valuable for NEO ecosystem through touching existing or potential resources or supporting good-quality blockchain projects;
· Responsible for the analysis, rating, valuation of the blockchain projects, preparing analysis reports and investment suggestions for blockchain projects in primary and secondary market;
· Maintain awareness and knowledge of industry-related developments and take part in industry activities

岗位技能要求 Your skills and experience
· 对区块链行业有深刻的理解和浓厚的兴趣；
· 参与过技术类项目白皮书撰写，有过分析师和商务拓展经验者优先；
· 具备VC/PE行业经验者优先；
· 具备良好的学术性英文阅读能力，英文沟通能力良好；
· 工作地：上海
· Have a deep understanding and strong interest in the blockchain and digital currency industries.
· Participating in the preparation of white papers on technical projects and has experience in analysts or BD is preferred.
· Experience in the VC/PE industry is preferred.
· Good academic English reading ability and good communication skills in English is required.
· Base in Shanghai
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